
                                                                                      

            ЖИТОМИРСЬКА  РАЙОННА  РАДА 

 

  П Р О Т О К О Л № 2 

пленарного засідання 

 

Позачергова сесія                                                                              17.12.2020р. 

8 скликання                                                                                        м.Житомир 

08-00 год.                                                

Великий зал засідань районної ради 

 

      Всього обрано депутатів – 54. 

 

      У роботі пленарного засідання позачергової сесії взяли участь всього 38 

депутатів (список додається)  із 54. 

          На початку засідання зареєструвались 33 депутати. 

У зв’язку з карантином засідання проводиться в обмеженому режимі.         

Головує  на   пленарному засіданні позачергової  сесії голова районної 

ради Блощинський О.С.     

         Звучить гімн. 

 

СЛУХАЛИ: Про початок роботи сесії. 

ВИСТУПИЛИ: Депутат районної ради Романчук О.В., повідомив, що 

відрповідно до ст.30 Регламенту, а саме абзацу 4, рада може встановлювати 

інший час та тривалість засідань і перерв. Запропонував визначити час 

проведення пленарного засідання з 8.00 до 11.00 год. та розгляд питань порядку 

денного здійснювати без обговорення. 

        Стах В.М., депутат районної ради, який висловив свою не згоду з 

пропозицією депутата Романчука О.В. та звернувся до головуючого надати 

йому (Стаху В.М.) слово для виступу. 

        Шум у залі. 

        Романчук О.В., депутат районної ради, висловив зауваження депутату 

Стаху В.М. та наголосив на тому, що для участі у сесії потрібно 

зареєструватися. 

       Стах В.М., депутат районної ради, сказав, що він зареєструвався для участі 

у роботі сесії, а також наполіг на тому, щоб йому (Стаху В.М.) було надано 

слово. Зауважив, що на сесії порушується регламент і порядок. 

       Головуючим поставлено на голосування пропозицію депутата Романчука 

О.В. щодо визначення часу проведення пленарного засідання з 8.00 до 11.00 

год. 

ВИРІШИЛИ: Підтримати пропозицію депутата Романчука О.В. щодо 

визначення часу проведення пленарного засідання з 8.00 до 11.00 год. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято одноголосно: 

 «За» -33 (Блощинський О. С., Волинець Н. І., Волков Т. О., Воронова Л. М., 

Долганова Л.В., Жилінський М. І., Журба О. О., Павленко В.Ю., 

Іванкевич М. Л., Калабановська Л. В., Лазар Т.П., Мальцева Ю. С., 

Міщенко О. В., Мущицька Ю. І., Оверкович Г. В., Осадчук Н. П., 

П’ятницька В. М., Павловська Ю.Ю., Павлюк Р. В., Палій В. М., 

Пилипчук О.І., Поліщук В. Ю., Радушинський Д. В., Романчук О. В., 
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Сарно А. В., Свірський В. П., Слобожан Ю. М., Сорока А. А., 

Томашевська О.А., Уткіна А. П., Фещук М.А., Ярош В.О., 

Ясюнецький О.О.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

          «Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., депутат районної ради, зауважив, що відповідно до 

Регламенту якщо хоч один із депутатів наполягає на обговоренні, то 

проводиться обговорення з питань порядку денного. Вкотре наполіг на тому, 

щоб йому надали слово для виступу. 

 

СЛУХАЛИ: Романчука О.В., який вніс пропозицію розглядати питання порядку 

денного без виступів та обговорень. 

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., депутат районної ради, зауважив, що відповідно до 

статті 39 Регламенту рішення районної ради приймаються на пленарному 

засіданні після їх обговорення. Рішення районної ради можуть прийматися без 

обговорення на пленарному засіданні, якщо жоден з депутатів на цьому не 

наполягає. Наголосив на тому, що він наполягає на обговоренні питань порядку 

денного. 

       Головуючим поставлено на голосування пропозицію депутата Романчука 

О.В. щодо розгляду питань порядку денного без виступів та обговорень. 

ВИРІШИЛИ: Підтримати пропозицію депутата Романчука О.В. і розглядати 

питання порядку денного без виступів та обговорень. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю 

голосів: 

 «За» -31 (Блощинський О. С., Волинець Н. І., Волков Т. О., Воронова Л. М., 

Долганова Л. В., Жилінський М. І., Журба О. О., Павленко В.Ю., 

Калабановська Л. В., Лазар Т.П., Мальцева Ю. С., Міщенко О. В., 

Оверкович Г. В., Осадчук Н. П., П’ятницька В.М., Павловська Ю.Ю., 

Павлюк Р.В., Палій В. М., Пилипчук О.І., Поліщук В. Ю., 

Радушинський Д. В., Романчук О. В., Сарно А. В., Свірський В. П., 

Слобожан Ю. М., Сорока А. А., Томашевська О.А., Уткіна А. П., 

Фещук М.А., Ярош В. О., Ясюнецький О.О.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 2 (Мущицька Ю. І., Іванкевич М. Л.). 

          «Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

СЛУХАЛИ: Про лічильну комісію.  

     Головуючий  запропонував обрати лічильну комісію  пленарного засідання 

позачергової сесії у складі трьох депутатів відповідно до Регламенту роботи 

районної ради. Також головуючим запропоновано проголосувати за склад 

лічильної комісії та після цього надати слово депутату Стаху В.М. 
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ВИРІШИЛИ: Обрати лічильну комісію пленарного засідання позачергової 

сесії у складі трьох депутатів: 

1. Романчук Олександр Володимирович. 

2. Уткіна Аліна Петрівна. 

3. Слобожан Юлія Михайлівна. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 

 «За» -32 (Блощинський О. С., Волинець Н. І., Волков Т. О., Воронова Л. 

М., Долганова Л. В., Жилінський М. І., Журба О. О., Іванкевич 

М. Л., Павленко В.Ю., Калабановська Л. В., Лазар Т.П., 

Мальцева Ю. С., Міщенко О. В., Оверкович Г. В., Осадчук Н. 

П., П’ятницька В. М., Павловська Ю.Ю., Павлюк Р. В., Палій 

В. М., Пилипчук О.І., Поліщук В. Ю., Радушинський Д. В., 

Романчук О. В., Сарно А. В., Свірський В. П., Слобожан Ю. 

М., Сорока А. А., Томашевська О.А., Уткіна А. П., Фещук 

М.А., Ярош В. О., Ясюнецький О.О.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (Мущицька Ю. І.)  

          «Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

        Головуючим запрошено членів лічильної комісії зайняти робочі місця за 

столом і бути готовими до роботи.  

 

Для участі у роботі сесії зареєструвались ще 2 депутати: Петренко Ю.Б., 

Стах В.М. В роботі сесії беруть участь 35 депутатів. 

 

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., депутат районної ради, зауважив, що депутати 

мають діяти відповідно до чинного законодавства, цією нормою є також 

Регламент ради. Зазначив, що відповідно до статті 39 Регламенту рішення 

районної ради можуть прийматися без обговорення на пленарному засіданні, 

якщо жоден з депутатів не наполягає на цьому. Якщо хоч одни із депутатів  

наполягає - то рішення зобов’язані бути обговорені. Зауважив, що депутати 

проголосували щоб не надавати слово депутатам для обговорень, і він вважає, 

що проведення сесії о 08-00 год є неправомочним, адже, щоб прийняти рішення 

про зміну часу роботи сесії, необхідно було розпочати сесію о 10-00 год і лише 

тоді прийняти рішення про зміну часу роботи - якщо рішення прийнято до 10-

00 год, то рішення є неправочинним. Наголосив на тому, що сесія розпочалася о 

8-05 год, а мала розпочатися о 10-00 год. і не раніше.  Наполіг на тому, шоб 

повернутися до голосування і поставили на голосування про скасування 

прийнятих рішень. 

       Оверкович Г.В., депутат районної ради, звернулася до депутата Стаха В.М. 

озвучити його пропозицію. 

       Блощинський О.С., голова районної ради, на правах головуючого звернувся 

до депутата Стаха В.М. чітко озвучити його пропозицію. 

       Стах В.М., депутат районної ради, озвучив наступні внесені ним 

пропозиції: скасувати рішення щодо початку роботи сесії о 8-00 год, оскільки 
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регламентом чітко визначено початок роботи сесії о 10-00 год. (щодо 

незаконності сесії). 

          Блощинський О.С., голова районної ради, повідомив, що питання 

обговорювалися на робочій групі, на якій були представники фракцій. 

Запропонував поставити на голосування пропозицію Стаха В.М.  

         Шум у залі. 

       Стах В.М., депутат районної ради, зауважив, що для того, щоб депутати 

приходили на засідання робочих груп та інші заходи. Необхідно їх запрошувати 

(повідомляти про це). Наголосив на тому, що наполягає доповнити свою 

пропозицію щодо незаконності сесії, розпочатої до 10-00 год. 

 

        Головуючим поставлено на голосування пропозицію депутата Стаха В.М. 

(про незаконність сесії). 

 

Результати голосування за пропозицію депутата Стаха В.М. (щодо 

незаконності сесії): 

«За» -2  (Перенко Ю.Б., Стах В.М.) 

 «Проти» - 26 (Волков Т. О., Воронова Л. М., Долганова Л. В., 

Жилінський М. І., Журба О. О., Іванкевич М. Л., 

Павленко В.Ю., Калабановська Л. В., Лазар Т.П., 

Мальцева Ю. С., Оверкович Г. В., Осадчук Н. П., 

П’ятницька В. М., Павловська Ю.Ю., Пилипчук О.І., 

Поліщук В. Ю., Романчук О. В., Сарно А. В., 

Свірський В. П., Слобожан Ю. М., Сорока А. А., 

Томашевська О.А., Уткіна А. П., Фещук М.А., Ярош В. 

О., Ясюнецький О.О.) 

«Утримались» - 5 (Блощинський О. С., Волинець Н. І., Міщенко О. В., 

Мущицька Ю. І. Радушинський Д. В.)  

«Не приймали участі у голосуванні» - 2 (Павлюк Р. В., Палій В. М.) 

          За результатами поіменного голосування рішення не прийнято: 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

ВИСТУПИИЛ: Стах В.М., депутат районної ради, вніс пропозицію поставити 

на голосування пропозицію щодо скасування рішення про те, щоб проводити 

сесію без обговорення питань порядку денного, оскільки він, як депутат 

районної ради восьмого скликання наполягає на їх обговоренні.  Зауважив, що 

буде оскаржувати цю процедуру в суді. Звернувся до виконавчого апарату 

забезпечити збереження аудіо запису засідання. 

       Блощинський О.С., голова районної ради, зауважив, що депутат мав би 

приймати участь на робочих групах в обговоренні цих питань.  

 

  Головуючим поставлено на голосування пропозицію депутата Стаха 

В.М. (про скасування рішення про проведення сесії без обговорення питань): 

 

Результати голосування за пропозицію Стаха В.М. (про скасування 

рішення про проведення сесії без обговорення питань): 

«За» -1  (Стах В.М.) 
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 «Проти» - 27 (Волков Т. О., Воронова Л. М., Долганова Л. В., Жилінський 

М.І., Журба О. О., Іванкевич М. Л., Павленко В.Ю., 

Калабановська Л. В., Лазар Т.П., Мальцева Ю.С., Оверкович Г. 

В., Осадчук Н. П., П’ятницька В. М., Палій В. М., Павловська 

Ю.Ю., Пилипчук О.І., Поліщук В. Ю., Радушинський Д. В., 

Романчук О. В., Свірський В. П., Слобожан Ю. М., Сорока 

А.А., Томашевська О.А., Уткіна А. П., Фещук М.А., Ярош 

В.О., Ясюнецький О.О.) 

«Утримались» - 6 (Блощинський О. С., Волинець Н. І., Міщенко О. В., 

Мущицька Ю. І., Перенко Ю.Б., Сарно А. В.)  

«Не приймали участі у голосуванні» - 1 (Павлюк Р. В.) 

За результатами поіменного голосування рішення не прийнято. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., депутат районної ради, зазначив, що вчора о 10 йому 

телефонувалили працівники виконавчого апарату ради і повідомили, що  сесія 

відбудеться  о 10.00 у п’ятницю. Пізно ввечері на сайті він побачив, що сесія 

відбудеться  сьогодні о 9.00 год. 

      Шум у залі. 

  

СЛУХАЛИ: Про порядок денний засідання. 

ВИСТУПИЛИ: Поліщук В.Ю., депутат районної ради, який вніс пропозицію 

включити до порядку денного питання  «Про передачу прав засновника та 

майна  у комунальну власність Волицької сільської ради  Житомирського 

району Житомирської області». 

Жилінський М.І., депутат районної ради, голова постійної комісії з питань 

бюджету, комінальної власності та соціально-економічного розвитку, 

повідомив, що це питання розглядалось на засіданні постійної комісії, і було 

вирішено розглянути його на черговій сесії. 

Головуючим поставлено на голосування пропозицію депутата Поліщука 

В.Ю. 
ВИРІШИЛИ: Включити до порядку денного запропоноване депутатом районної 

ради Поліщуком В.Ю.  питання. 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 

 «За» -32 (Блощинський О. С., Волинець Н. І., Волков Т. О., Воронова 

Л.М., Долганова Л. В., Жилінський М. І., Журба О. О., 

Іванкевич М. Л., Павленко В.Ю., Калабановська Л. В., Лазар 

Т.П., Мальцева Ю. С., Міщенко О. В., Мущицька Ю. І., 

Оверкович Г. В., Осадчук Н. П., П’ятницька В. М., Павловська 

Ю.Ю., Павлюк Р. В., Палій В. М., Петренко Ю.Б., Пилипчук 

О.І., Поліщук В. Ю., Радушинський Д. В., Сарно А. В., 

Свірський В.П., Сорока А. А., Томашевська О.А., Уткіна А. П., 

Фещук М.А., Ярош В. О., Ясюнецький О.О.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 3 (Стах В.М., Романчук О. В., Слобожан Ю. М.)  

          «Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 
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СЛУХАЛИ: Про затвердження порядку денного сесії в цілому з урахуванням 

змін та доповнень.  

ВИРІШИЛИ: Затвердити  в цілому наступний порядок денний пленарного 

засідання позачергової сесії з урахуванням змін та доповнень: 

1. Про внесення змін до рішення 37 сесії районної ради 7 скликання від 

24.11.2020р. №1147 «Про передачу прав  засновника Новогуйвинській 

селищній раді Житомирського району Житомирської області». 

  Інформує: Блощинський О.С. – голова районної ради. 

 

2. Про внесення змін до рішення 37 сесії районної ради 7 скликання від 

24.11.2020р. №1148 «Про передачу майна у комунальну власність 

Новогуйвинської селищної ради Житомирського району Житомирської 

області». 

 Інформує: Блощинський О.С. – голова районної ради. 

 

3. Про Звернення депутатів Житомирської районної ради до Президента 

України, голови Верховної Ради України. 

Інформує: Оверкович Г.В. – начальник  відділу з юридичних питань, 

кадрового забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату 

Житомирської районної ради  

 

4. Про списання безнадійної заборгованості  ліквідованого банку «Україна» 

(щодо заборгованості перед районною радою). 

Інформує: Подорожна Т. Л. – керуючий справами виконавчого апарату 

Житомирської районної ради 

 

5. Про внесення змін до районного бюджету Житомирського району на 2020 

рік. 

Інформує: Ходоровська Н. В. –  начальник  управління фінансів 

Житомирської районної державної адміністрації 

 

6. Про затвердження розпоряджень голови Житомирської районної 

державної адміністрації Житомирської області. 

Інформує: Ходоровська Н.В. –начальник  управління фінансів Житомирської 

районної державної адміністрації 

 

7. Про передачу прав засновника та майна  у комунальну власність 

Волицької сільської ради  Житомирського району Житомирської області. 

Інформує: Поліщук В. Ю.– депутат районної ради 

 

8. Різне. 

 

 

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 
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 «За» -32 (Блощинський О. С., Волинець Н. І., Волков Т. О., Воронова 

Л. М., Долганова Л. В., Жилінський М. І., Журба О. О., Іванкевич 

М. Л., Павленко В.Ю., Калабановська Л. В., Лазар Т.П., Мальцева 

Ю. С., Міщенко О. В., Оверкович Г. В., Осадчук Н. П., П’ятницька 

В. М., Павловська Ю.Ю., Павлюк Р. В., Палій В. М., Пилипчук 

О.І., Поліщук В. Ю., Радушинський Д. В., Романчук О. В., Сарно 

А. В., Свірський В. П., Слобожан Ю. М., Сорока А. А., 

Томашевська О.А., Уткіна А. П., Фещук М.А., Ярош В. О., 

Ясюнецький О.О.) 

 «Проти» - 1 ( Стах В.М.) 

«Утримались» - 2 (Мущицька Ю. І., Петренко Ю.Б.)  

 «Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

Результати поіменного голосування додаються. 

           

 Депутати перейшли до розгляду питань порядку денного засідання. 

          

  Для участі у роботі сесії зареєструвався 1 депутат: Череднік М.В. В роботі 

сесії беруть участь 36 депутатів. 

 

1. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення 37 сесії районної ради 7 

скликання від 24.11.2020р. №1147 «Про передачу прав  засновника 

Новогуйвинській селищній раді Житомирського району Житомирської 

області». 

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., депутат районної ради, який наполягає на 

обговоренні цього питання порядку денного. Наголосив на тому, що відповідно 

до Регламенту він має право на співдоповідь.  

         Блощинський О.С., голова районної ради, запропонував поставити це 

питання на голосування, а тоді надати слово депутату Стаху В.М. 

         Стах В.М., депутат районної ради, наголосив на тому, що йому слово має 

бути надано до голосування.  

         Головуючим поставлено на голосування питання і проект рішення «Про 

внесення змін до рішення 37 сесії районної ради 7 скликання від 24.11.2020р. 

№1147 «Про передачу прав  засновника Новогуйвинській селищній раді 

Житомирського району Житомирської області». 

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., депутат районної ради, зазначив, що відбувається 

чергова маніпуляція, а він має право на виступ – ніхто не має права позбавити 

його як депутата права на виступ.  

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 
 (Рішення № 12 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 

 «За» -32 (Блощинський О. С., Волинець Н. І., Волков Т. О., Воронова Л. М., 

Долганова Л. В., Жилінський М. І., Журба О. О., Іванкевич М. Л., 

Павленко В.Ю., Калабановська Л. В., Лазар Т.П., Мальцева Ю. С., 

Міщенко О. В., Оверкович Г. В., Осадчук Н. П., П’ятницька В. М., 

Павловська Ю.Ю., Павлюк Р. В., Палій В. М., Пилипчук О.І., 

Поліщук В. Ю., Радушинський Д. В., Романчук О. В., Сарно А. В., 
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Свірський В. П., Слобожан Ю. М., Сорока А. А., 

Томашевська О.А., Уткіна А. П., Фещук М.А., Ярош В. О., 

Ясюнецький О.О.) 

 «Проти» - 1 (Череднік М.В.) 

«Утримались» - 2 (Мущицька Ю. І., Петренко Ю.Б.)  

 «Не приймали участі у голосуванні» - 1(Стах В.М.).  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., депутат районної ради, сказав, що для розгляду 

депутатам мають бути надані матеріали (проекти рішень). Запитав хто у залі 

отримав ці матеріали, оскільки йому друкованих матеріалів не надали.  

 

Шум у залі. 

 

Депутат районної ради Міщенко О.В. надав депутату Стаху В.М. пакет 

матеріалів (проектів рішень).  

 

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., депутат районної ради, сказав, що хоче виступити із 

співдоповіддю, оскільки має на це право. 

      Блощинський О.С., голова районної ради, звернувся до депутата Стаха В.М. 

поважати думку інших депутатів.         

       Стах В.М., депутат районної ради, зауважив, що він поважаю думку інших 

депутатів, у т.ч. і думку тих депутатів Житомирського району, які приймали 

рішення, що скасовується радою цього скликання.  Запитав депутатів чи знають 

вони за що проголосували.  

 

2. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення 37 сесії районної ради 7 

скликання від 24.11.2020р. №1148 «Про передачу майна у комунальну 

власність Новогуйвинської селищної ради Житомирського району 

Житомирської області». 

        Головуючим поставлено на голосування питання і проект рішення «Про 

внесення змін до рішення 37 сесії районної ради 7 скликання від 24.11.2020р. 

№1148 «Про передачу майна у комунальну власність Новогуйвинської 

селищної ради Житомирського району Житомирської області». 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 
 (Рішення № 11 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 

 «За» -32 (Блощинський О. С., Волинець Н. І., Волков Т. О., Воронова Л. М., 

Долганова Л. В., Жилінський М. І., Журба О. О., Іванкевич М. Л., 

Павленко В.Ю., Калабановська Л. В., Лазар Т.П., Мальцева Ю. С., 

Міщенко О. В., Оверкович Г. В., Осадчук Н. П., П’ятницька В. М., 

Павловська Ю.Ю., Павлюк Р. В., Палій В. М., Пилипчук О.І., 

Поліщук В. Ю., Радушинський Д. В., Романчук О. В., Сарно А. В., 

Свірський В. П., Слобожан Ю. М., Сорока А. А., Томашевська 

О.А., Уткіна А. П., Фещук М.А., Ярош В. О., Ясюнецький О.О.) 

 «Проти» - 1 (Череднік М.В.) 

«Утримались» - 2 (Мущицька Ю. І., Петренко Ю.Б.)  
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 «Не приймали участі у голосуванні» - 1(Стах В.М.).  

Результати поіменного голосування додаються. 

 

Шум у залі. 

 

ВИСТУПИЛИ: Романчук О.В., депутат районної ради, вніс пропозицію 

оголосити перерву на 10 хвилин. 

Результати голосування за пропозицію депутата Романчука О.В. (щодо 

перерви): 

«За» -34 (Блощинський О. С., Волинець Н. І., Волков Т. О., Воронова Л. М., 

Долганова Л. В., Жилінський М. І., Журба О. О., Іванкевич М. Л., 

Павленко В.Ю., Калабановська Л. В., Лазар Т.П., Мальцева Ю. С., 

Міщенко О. В., Мущицька Ю. І., Оверкович Г. В., Осадчук Н. П., 

П’ятницька В. М., Павловська Ю.Ю., Павлюк Р. В., Палій В. М., 

Пилипчук О.І., Петренко Ю.Б., Поліщук В. Ю., Радушинський Д. 

В., Романчук О. В., Сарно А. В., Свірський В. П., Слобожан Ю. М., 

Сорока А. А., Томашевська О.А., Уткіна А. П., Фещук М.А., Ярош 

В. О., Ясюнецький О.О.) 

 «Проти» - 1 (Стах В.М.) 

«Утримались» - 1 (Череднік М.В.)  

 «Не приймали участі у голосуванні» - 0.  

     За результатами поіменного голосування рішення щодо оголошенні перерви 

прийнято більшістю голосів. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

Оголошено перерву. 

      Після перерви. 

Пленарне засідання сесії залишили 2 депутати: Палій В.М., Воронова Л.М. 

Для участі у роботі сесії зареєструвалося ще 4 депутати: Жалінський В.Б., 

Дяченко В.В., Павлюк О.В., Цимбалюк П.П. В роботі сесії беруть участь 38 

депутатів. 

      

3. СЛУХАЛИ: Про Звернення депутатів Житомирської районної ради до 

Президента України, голови Верховної Ради України. 

             Інформує: Оверкович Г.В. – начальник  відділу з юридичних питань, 

кадрового забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату 

Житомирської районної ради  

Повідомила, що звернення  стоється діяльності мікропідприємництва, 

адже робота мікробізнесу (спрощена система на єдиному податку) є 

бюджетоутворююча і робить суттєвий внесок у розвиток Громади 

Житомирської області. Вже з 01.01.2021 року більшість з них буде змушена 

припинити свою діяльність та звільнити найманих працівників. Інформація 

щодо статистичних відомостей про роботу підприємнцтва роздані. Звернулася 

із пропозицією підтримати це звернення до Президента України та Верховної 

Ради України. 

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., депутат районної ради, повідомив, що у п.3 

звернення зазначено «Всі зміни до законодавства, що стосуються  умов ведення 
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діяльності мікропідприємництва, повинні вноситись на розгляд тільки 

після їх обговорення в зазначеному консультативно-дорадчому органі», і 

наголосив на тому, що у зверненні закликаєте вносити зміни на розгляд тільки 

після їх обговорення, а його позбавили слова та можливості взяти участь в 

обговоренні перщого та другого питань порядку денного. Сказав, що підтримує 

це питання щодо звернення про підтримку мікропідприємництва, але 

голосувати з цього питання не буде, оскільки усі рішення цієї сесії є 

незаконними. Зауважив, що у питаннях, включених до порядку денного, 

відсутні соціально-економічні обгрунтування. Наголосив, що ст. 21 Регламенту 

вимагає, щоб було оціально-економічне обгрунтування. Зауважив, що коли б 

було обґрунтування та було проведено обговорення цих питань, то було б інше 

рішення. Роз’яснив чому районна рада попереднього скликання прийняла 

рішення про передачу не у Станішівку, а в Новогуйвинськ? У Станишівську 

ОТГ увійшло трохи більше 10 тисяч населення, а у Новогуйвинську ОТГ – 

більше 23 тисяч. Крім того, проінформував, що райлікарня  упродовж майже 

трьох років сплачувало ПДФО та земельний податок до Станишівської 

сільської ради (від 3,5 до 4 млн. грн. щорічно), а коли лікарні потрібно було 

близько 300 тис. грн. на заміну електропроводки, то Станишівська громада 

сказала, що це не їх підприємство і нехай звертаються у районну раду, - ось 

чому було прийнято рішення про перереєстрацію цього підприємства.  

      Павлюк Р.В., депутат районної ради, сказав, що наскільки йому відомо, 

Станишівська ОТГ надала найбільше коштів у районний бюджет у порівнянні з 

іншими: на комп’ютерний томограф та на все інше, на що просив район, 

Станишівська сільрада завжди надавала кошти.  

     Стах В.М., депутат районної ради, сказав, що на МРТ Станишівська сільська 

рада надала 1,5 млн. грн., а інші 10 млн грн. надала та частина району, яка не 

входила в ОТГ, де левова частка (близько 60%) від  Новогуйвинської селищної 

ради. Наголосив на тому, що питання, які мають наслідки соціально-

економічного характеру, мають розглядатись регламентною комісією, а цього 

не було. Звернувся до голови регламентної комісії діяти відповідно до 

положення про цю комісію. Також наголосив на тому, що депутату Чередніку 

М.В. також було повідомлено про те. що сесія відбудеться у п’ятницю о 10-00 

год. 

      Блощинський О.С., голова районної ради. який наголосив, що відповідно до 

порядку денного зараз розглядається питання про звернення до Президента 

України, голови Верховної Ради України щодо підтримки підприємництва. 

 

       За пропозицією головуючого відбувається перереєстрація депутатів. 

        За результатам иперерєстрації у роботі сесії беруть участь 38 депутатів. 

 

      Головуючим поставлено на голосування питання  та проект рішення «Про 

Звернення депутатів Житомирської районної ради до Президента України, 

голови Верховної Ради України» і відповідне звернення. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 
 (Рішення № 13 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 
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 «За» -28 (Блощинський О. С., Волков Т. О., Долганова Л. В., 

Дяченко В.В., Жилінський М. І., Жалінський В.Б., Журба О. О., 

Павленко В.Ю., Лазар Т.П., Мальцева Ю. С., Мущицька Ю. І., 

Оверкович Г. В., Павловська Ю.Ю., Павлюк Р. В., Павлюк О.В., 

Пилипчук О.І., Петренко Ю.Б., Поліщук В. Ю., Радушинський Д. 

В., Романчук О. В., Свірський В. П., Сорока А. А., Томашевська 

О.А., Уткіна А. П., Фещук М.А., Цимбалюк П.П., Ярош В. О., 

Ясюнецький О.О.) 

 «Проти» - 1 (Слобожан Ю. М.) 

«Утримались» - 7 (Волинець Н. І., Іванкевич М. Л., Калабановська Л. В., 

Міщенко О. В., Осадчук Н. П., П’ятницька В. М., Сарно А. В.)  

 «Не приймали участі у голосуванні» - 2 (Стах В.М., Череднік М.В.) 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

4. СЛУХАЛИ: Про списання безнадійної заборгованості  ліквідованого банку 

«Україна» (щодо заборгованості перед районною радою). 

ВИСТУПИЛИ: Блощинський О.С., голова раойнної ради, який повідомив, що 

питання розглядалося на бюджетній комісії, комісія погодила проект рішення. 

        Головуючим поставлено на голосування питання  та проект рішення «Про 

списання безнадійної заборгованості  ліквідованого банку «Україна». 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 
 (Рішення № 14 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 

«За» -31 (Блощинський О. С., Волков Т. О., Волинець Н. І., Долганова Л. В., 

Дяченко В.В., Жилінський М. І., Жалінський В.Б., Журба О. О., 

Лазар Т.П., Калабановська Л. В., Мальцева Ю. С., Мущицька Ю. І., 

Осадчук Н. П., Оверкович Г. В., Павловська Ю.Ю., Павлюк Р. В., 

Павлюк О.В., Пилипчук О.І., Петренко Ю.Б., Поліщук В. Ю., 

Радушинський Д. В., Романчук О. В., Свірський В. П., Слобожан 

Ю. М., Сорока А. А., Томашевська О.А., Уткіна А. П., Фещук 

М.А., Цимбалюк П.П., Ярош В. О., Ясюнецький О.О.) 

 «Проти» - 0) 

«Утримались» - 5 (Іванкевич М. Л., Міщенко О. В., П’ятницька В. М., Сарно 

А. В., Череднік М.В.)  

 «Не приймали участі у голосуванні» - 2 (Стах В.М., Павленко В.Ю.) 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

5. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районного бюджету Житомирського 

району на 2020 рік. 

ВИСТУПИЛИ: Блощинський О.С., голова районної ради, який повідомив, що 

питання розглядалося на бюджетній комісії, комісія погодила проект рішення. 

         Жилінський М.І., голова постійної комісії з питань бюджету, комунальної 

власності та соціально-економічного розвитку, який повідомив, що питання 

розглядалося на бюджетній комісії, комісія погодила проект рішення та 

рекомендувала внести його на розляд сесії. 

        Стах В.М., депутат районної ради, звернувся з проханням надати йому 

слово. 
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         Головуючим поставлено на голосування питання  та проект рішення «Про 

внесення змін до районного бюджету Житомирського району на 2020 рік». 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 
 (Рішення № 15 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 

«За» -31 (Блощинський О. С., Волков Т. О., Волинець Н. І., Долганова Л. В., 

Дяченко В.В., Іванкевич М. Л., Жилінський М. І., Жалінський В.Б., 

Журба О. О., Лазар Т.П., Калабановська Л. В., Мальцева Ю. С., 

Мущицька Ю. І., Осадчук Н. П., Оверкович Г. В., Павловська 

Ю.Ю., Павлюк Р. В., Пилипчук О.І., Петренко Ю.Б., Поліщук 

В.Ю., Радушинський Д. В., Романчук О. В., Свірський В. П., 

Слобожан Ю. М., Сорока А. А., Томашевська О.А., Уткіна А. П., 

Фещук М.А., Цимбалюк П.П., Ярош В. О., Ясюнецький О.О.) 

 «Проти» - 1 (Череднік М.В.) 

«Утримались» - 4 (Павленко В.Ю., Міщенко О. В., П’ятницька В. М., Сарно 

А. В.)  

 «Не приймали участі у голосуванні» - 2 (Павлюк О.В., Стах В.М.,) 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., депутат районної ради, зауважив про про те, що 

йому вкотре не надали слова для виступу.  

      Жалінський В.Б., депутат районної ради, який наголосив на тому, що 

обласною радою останні дві сесії до виборів майнові питання на сесії не 

розглядалися.  

Шум у залі. 

         Блощинський О.С., голова районної ради, звернувся до депутата Стаха 

В.М. з пропозицією надати йому (Стаху В.М.) слово для виступу в кінці сесії. 

         Стах В.М., депутат районної ради, не погодився із пропозицією та 

наголосив на тому, що він як депутат має право на виступ із кожного питання 

порядку денного. 

 

6. СЛУХАЛИ: Про затвердження розпоряджень голови Житомирської районної 

державної адміністрації Житомирської області. 

Результати голосування з питання затвердження розпоряджень голови 

Житомирської районної державної адміністрації Житомирської області: 

 «За» -25  (Блощинський О. С., Волков Т. О., Волинець Н. І., Павленко В.Ю., 

Жилінський М. І., Жалінський В.Б., Журба О. О., Лазар Т.П., 

Калабановська Л. В., Мальцева Ю. С., Осадчук Н. П., Оверкович Г. 

В., Павловська Ю.Ю., Павлюк Р. В., Пилипчук О.І., Поліщук В. 

Ю., Радушинський Д. В., Свірський В. П., Слобожан Ю. М., 

Сорока А. А., Томашевська О.А., Уткіна А. П., Фещук М.А., Ярош 

В. О., Ясюнецький О.О.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 11 (Долганова Л. В., Дяченко В.В., Іванкевич М. Л.,Міщенко 

О. В., Мущицька Ю. І., П’ятницька В. М., Петренко Ю.Б., Романчук О. В., 

Сарно А. В., Цимбалюк П.П., Череднік М.В.,.,)  
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 «Не приймали участі у голосуванні» - 2 (Стах В.М., Павлюк 

О.В.) 

     За результатами поіменного голосування рішення не  прийнято: 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

Пленарне засідання сесії залишив 1 депутат: Стах В.М. В роботі сесії бере 

участь 37 депутатів. 

 

ВИСТУПИЛИ: Оханський Ю.М., голова райдержадміністрації, який повідомив 

про те, що ці розпорядження стосуються перерозподілу коштів на інсулін. 

        Стах В.М., депутат районної ради, зауважив, що з цього питання має 

доповідати начальник управління фінансів. Сказав, що ці кошти були 

зекономлені  закладами освіти, які розташовані на території Новогуйвинської 

селищної ради, а ці ліки надходять до населення усього району, і 

Станишівської,  і Глибочицької,  і Оліївської, і Тетерівської ОТГ. 

       Жилінський М.І., голова постійної комісії з питань бюджету, комунальної 

власності та соціально-економічного розвитку, який проінформував про те, що 

це питання розглядалося на комісії і начальник управління фінансів доповідала 

на комісії. Комісія підтримала. 

      Романчук О.В., депутат районної ради, зауважив, що проекти  рішень щодо 

передачі на Новогуйвинську селищну раду не були оприлюднені. 

        Стах В.М., депутат районної ради, зауважив, що сесія була скликана за 

добу і він впевнений у тому, що ті рішення були прийняті у законний спосіб.  

 

Головуючим повторно поставлено на голосування питання «Про 

затвердження розпоряджень голови Житомирської районної державної 

адміністрації Житомирської області». 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання. 
 (Рішення № 16 додається).  

За результатами поіменного голосування рішення прийнято більшістю голосів: 

«За» -34  (Блощинський О. С., Волков Т. О., Волинець Н. І., Долганова Л. В., 

Дяченко В.В., Іванкевич М. Л., Павленко В.Ю., Жилінський М. І., 

Жалінський В.Б., Журба О. О., Лазар Т.П., Калабановська Л. В., 

Мальцева Ю. С., Мущицька Ю. І., Осадчук Н. П., Оверкович Г. В., 

Павловська Ю.Ю., Павлюк Р. В., Павлюк О.В., Пилипчук О.І., 

Петренко Ю.Б., Поліщук В. Ю., Радушинський Д. В., Романчук О. 

В., Сарно А. В., Свірський В. П., Слобожан Ю. М., Сорока А. А., 

Томашевська О.А., Уткіна А. П., Фещук М.А., Цимбалюк П.П., 

Ярош В. О., Ясюнецький О.О.) 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 1 (П’ятницька В. М.,)  

 «Не приймали участі у голосуванні» - 2 (Череднік М.В., Міщенко О. В.) 

Результати поіменного голосування додаються. 
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7. СЛУХАЛИ: Про передачу прав засновника та майна  у комунальну 

власність Волицької сільської ради  Житомирського району Житомирської 

області. 

ВИСТУПИЛИ:  Поліщук В.Ю., депутат районної ради, зачитав текст проекту 

рішення «Про передачу прав засновника та майна  у комунальну власність 

Волицької сільської ради  Житомирського району Житомирської області». 

       Романчук О.В., депутат районної ради,  наголосив на тому, що потрібно 

зустрітися із представниками Андрушівської ОТГ та Бердичівської районної 

ради  щодо врегулювання цього питання, оскільки Житомирська  районна рада 

не є правонаступником майна Андрушівського району.    

        Поліщук В.Ю., депутат районної ради, проінформував про те, що 

відповідно до законодавства Житомирська районна рада є правонаступником 

майна на території, яка увійшла до складу Житомирського району.  

       Ясюнецький О.О., депутат районної ради, сказав, що для того, щоб 

передати майно, потрібно його зареєструвати за районною радою, в іншому 

випадку у нас немає права передавати це майно. Підтримав зауваження 

депутата Романчука О.В.  

 

     Головуючим поставлено на голосування питання та проект рішення про 

передачу прав засновника та майна  у комунальну власність Волицької 

сільської ради  Житомирського району Житомирської області. 

 

Результати голосування за передачу прав засновника та майна  у 

комунальну власність Волицької сільської ради  Житомирського району 

Житомирської області: 

 «За» -18 (Блощинський О. С., Волинець Н. І., Іванкевич М. Л., Жилінський 

М. І., Жалінський В.Б., Лазар Т.П., Калабановська Л. В., Мальцева 

Ю. С., Міщенко О. В., Осадчук Н. П., П’ятницька В. М., Павлюк Р. 

В., Павлюк О.В., Поліщук В. Ю., Радушинський Д. В., Свірський 

В. П., Слобожан Ю. М., Сорока А. А.) 

 «Проти» - 4 (Волков Т. О., Оверкович Г. В., Фещук М.А., Ярош В. О.) 

«Утримались» - 13 (Долганова Л. В., Дяченко В.В., Журба О. О., Павленко 

В.Ю., Мущицька Ю. І., Павловська Ю.Ю., Петренко 

Ю.Б., Пилипчук О.І., Романчук О. В., Сарно А. В., 

Томашевська О.А., Уткіна А. П., Цимбалюк П.П.) 

 «Не приймали участі у голосуванні» - 2 (Череднік М.В., Ясюнецький О.О.) 

       За результатами поіменного голосування рішення  не прийнято. 

Результати поіменного голосування додаються. 

 

ВИСТУПИЛИ: Мальцева Ю.С., депутат районної ради, запитала чому районна 

лікарня була перереєстрована на Троянів. 

        Стах В.М., депутат раойнної ради, відповів, що це рішення було прийнято 

у 2019 році у зв’язку з тим, що Станишівська ОТГ, до бюджету якої надходив 

ПДФО, відмовилася надати фінансову підтримку лікарні на ремонт 

електропроводки. Зауважив чому на сесію не запросили генерального 

директора підприємства (районної лікарні).  
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Питання порядку денного вичерпані. 

 

Зауважень, пропозицій, доповнень не надходило. 

  

Позачергову сесію головою районної ради  Блощинським О.С. оголошено 

закритою. 

 

           Звучить гімн. 

 

Голова районної ради                                                   О. БЛОЩИНСЬКИЙ 

 

 

 

Протокол склала:  

    Юлія Мірошниченко 


